
 

BRM.0012.8.4.2022 

 

Protokół Nr 35/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  21 marca 2022 r. w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość)  

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.30 do 13.50. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie było. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z 21.02.2021 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za 2021 r. 

5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej  

im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu za 2021 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały). 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z 21.02.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 34/2022 z 21 lutego 2022 r.? 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za 2021 r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Poinformowała, że sprawozdanie przedstawi Pan Tomasz Maliszewski - Zarządca 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu. 
 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Przedstawił sprawozdanie. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Odnosząc się do sprawozdania powiem, że Kujawskie Centrum Kultury wychodzi 

z pewnością naprzeciwko potrzebom Inowrocławian, oprócz działań w elementach 

stałych typu wystawy stałe, studia nagrań. Przeprowadziło KCK szereg imprez dla 

mieszkańców i z ich udziałem. To tez nie podlega żadnej dyskusji. Oprócz 

koncertów, spotkań, pokazów w letnim kinie, imprez plenerowych itd. zrealizowało 

szereg imprez o charakterze cyklicznymi rozciągniętym w czasie. O tym wszystkim 

piszecie Państwo w sprawozdaniu i chcę powiedzieć, że są to niezwykle  cenne 

inicjatywy i oczywiście nie sposób na temat ich wszystkich się wypowiedzieć, bo nie 

jest moją rolą odnosić się do tego co Pan powiedział. Jednak po konsultacjach 

z koleżankami, pragnę wymienić i podkreślić trzy z nich, które pozostawiły 

u mieszkańców mnóstwo dobrych emocji. Jest to „Inowrocław 6-5-4”, oczywiście 

„Jaskółeczka”, ale szczególnie Inowrocławianie zachwycili się w tym roku „Ino 

Classic Festiwal”. Był on przygotowany w sposób niezwykle profesjonalny, 

zaproszeni goście byli na bardzo wysokim poziomie i mieszkańcy pozytywnie 

odebrali tą imprezę. Odbiły się one szerokim echem z różnych przyczyn, ze względu 

na wielkość, trafiały do różnych grup społecznych, cechowały się dużą frekwencją. 

Pragnę również na koniec pogratulować pracownikom i Panu Panie Dyrektorze 

pozyskiwania środków zewnętrznych w tych trudnych czasach i ciężkich czasach. 

Z pewnością ułatwią one instytucji pracę. Gratuluje tego sprawozdania i uważam, jest 

ono bardzo dobre. Odzwierciedla Państwa pracę, pokazuje przebieg działań 

i z pewnością będę głosowała za jego przyjęciem.  
 

Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 2021 r.? 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury  podjęła uchwałę nr 5/2022 w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za  

2021 r. 
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Ad 5. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2021 r. – stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  
 

Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu: 

Przedstawiła sprawozdanie.  
  
Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Dyrektor bardzo dziękuję za to obszerne omówienie sprawozdania. Otwierając 

dyskusję chciałam powiedzieć, że tradycyjnie Pani sprawozdanie jest obszerne, 

szczegółowe i bardzo merytoryczne. Daje obraz rozległej i szerokiej działalności. 

Pokazuje wiedzę nie tylko o działaniach organizacyjnych typu zakupy, udostępnienia, 

współdziałania z innymi instytucjami, doskonalenie pracowników. To z drugiej 

strony pokazuje konkretne działania organizujące czas wolny mieszkańców naszego 

Miasta ze szczegółowym, co jest bardzo ambitną sprawą wykazem liczebności 

uczestników. Sprawozdanie daje obraz działalności nie tylko globalnej Biblioteki, ale 

Pani się nawet pokusiła o pokazanie nam obrazu działań poszczególnych filii. Ich 

zadań i poczynionych kroków w realizacji tego programu bibliotecznego. Gratuluję 

Pani Dyrektor i wszystkim pracownikom tej inicjatywności i aktywności oraz 

rozmachu działań. Z tego sprawozdania przejawia się jedna rzecz, która moim 

zdaniem jest najważniejsza. Otóż to co robicie, to nie tylko oferta dla mieszkańców, 

ale zachęta do aktywności, a to się już rzadko zdarza w pracy Biblioteki. I nie 

byłabym sobą Pani Dyrektor, gdybym na koniec swojej wypowiedzi nie podkreśliła 

dwóch moim zdaniem takich również tuzów. Wiem, że tego jest ogrom i nie sposób 

omówić, bo my też czytaliśmy te 27 stron sprawozdania. Pierwsza rzecz to 

oczywiście i pewnie Pani o tym wie, Konkurs Krasomówczy, który jest bardzo 

oryginalny,  bardzo trudny i niespotykany. Jest to szalenie ambitny konkurs, a jednak 

udaje wam się go co rocznie przeprowadzić. To jest naprawdę niebywała sprawa. 

Druga rzecz, o której mówią chyba wszyscy mieszkańcy Miasta  

w sposób niezwykle pozytywny to są spotkania w saloniku literackim. Spotkania te 

cieszą się ogromną popularnością, wnoszą aktywność w życie Miasta, cieszą się dużą 

frekwencją. Same wiemy Pani Dyrektor, że niektóre z tych spotkań trzeba było  

przenosić do Teatru Miejskiego, bo się nie mieściły. Te spotkania są tak różnorodne 

tematycznie, obsadowo, że każdy może znaleźć coś dla siebie. Serdecznie Pani za te 

dwie imprezy dziękuję. A już na koniec w imieniu Komisji pragnę Pani Dyrektor 

pogratulować udziału w projektach, w grantach, w konkursach i pozyskania dzięki 

nim różnych środków, które na pewno ułatwią pracę Biblioteki. Dziękuję bardzo.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu za 2021 r.? 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 6/2022 w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu za 2021 r. 
 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały).  
 

Nie było.  

 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Dyrektor mam pytanie. Na jakim etapie jest przeniesienie Biblioteki? I czy 

dotarły do Pani jakiekolwiek negatywne bądź pozytywne odgłosy tego działania? 

 

Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu: 

Tak. Odnośnie pierwszego pytania to już czynimy starania, aby jak najszybciej to 

zrobić i w tej chwili prowadzimy beliorację księgozbioru, czyli część książek, które 

były niewypożyczane od wielu lat, które są bardzo zniszczone to przeznaczamy na 

makulaturę. Wiążę się to z pracami dość czasochłonnymi. Część księgozbioru, która 

wiemy, że nie zmieści się nam na tej powierzchni nowej to wywozimy do 

magazynów przy ul. Wilkońskiego do filii nr 1. Jest tam magazyn w piwnicy. 

Przymierzamy się do tego, żeby z końcem czerwca - lipca zdać ten lokal, bo 

wypowiedziałam już umowę. Nie ukrywam, że głównie chodzi mi o zaoszczędzenie 

pieniędzy, bo po to, to wszystko się dzieje. A jeśli chodzi o drugie pytanie, czy były 

negatywne odgłosy to może nie tyle co w filii tej dziecięcej przy ul. Wojska 

Polskiego tylko bardziej przy ul. Szarych Szeregów tam, gdzie są starsze osoby, ale 

to nie było takie negatywne, bo panie, które tam pracują starają się wytłumaczyć, że 

w dalszym ciągu, będą mogli korzystać, bo nie jest to jakaś ogromna odległość 

między tymi placówkami. Także ten dostęp będzie może i lepszy w tym sensie, że 

jest podjazd dla osób niepełnosprawnych i są jaśniejsze pomieszczenia z dużymi 

oknami. Generalnie powiem Pani, że nie ma jakiś bardzo negatywnych opinii,  

a zawsze ktoś się znajdzie, kto ponarzeka, lecz nie dotarły do mnie żadne takie 

skargi. Także myślę, że wszystko się jakoś ułoży.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

/-/Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała: 
 

/-/Monika Kozioł  


